
1919
Vragen van de leden Teeven en
Snijder-Hazelhoff (beiden VVD) aan
de ministers van Justitie en van
Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over het aanwijzen
van Flora- en Faunabeheerders als
opsporingambtenaar in het kader van
de Wet Wapens en Munitie.
(Ingezonden 18 februari 2009)

1
Is het waar dat de Flora- en
Faunabeheerders nog (steeds)
niet zijn aangewezen als
opsporingsambtenaar in het kader
van de Wet Wapens en Munitie?
Waarom is dit tot op heden niet
gerealiseerd?1

2
Is het u bekend dat deze Flora- en
Faunabeheerders in het kader van de
uitoefening van hun taak veelvuldig
in aanraking komen met de
voorschriften als opgenomen in de
Wet Wapens en Munitie?

3
Is het waar dat de minister van
Justitie deze «reparatiewetgeving» in
november 2007 al heeft toegezegd
aan de voorzitter van de Nederlandse
Vereniging voor Natuurtoezicht?
Waarom is deze
«reparatiewetgeving» tot op heden
niet gerealiseerd?

1 www.wodc.nl/images/1497_volledige_
tekst_tcm44-79847.pdf (ISBN:
978-90-78969-01-3)

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 13 maart
2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van de leden
Teeven en Snijder-Hazelhoff (beiden
VVD) van uw Kamer aan de Minister
van Justitie over het aanwijzingen
van Flora- en Faunabeheerders als
opsporingsambtenaar in het kader
van de Wet wapens en munitie van
18 februari 2009 niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen. Ik
streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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